
Protokół
Komisji RewĘjnej Rady Gmrny Kobylanka z kontroli pneprowadzonej

w dniu 04.02.2009 r.

Kontrolę przeprowadził zespół w składzie:

lreneusz Siwiec - Przewodniczący Komisji
Krzysztof Klęinowski . członek Komisj i
Waldemar Micha]ski - członek Komisji

Kontrola doĘczyła wykorzystania dotacji udzielonej w roku 2008 z bulżetu gminy

stowarzyszenióm ,,wichór Reptowo'' i ,,ZriczNiedzrryiedz'' na upowszechnianię kultury fizycnej

i sportu w zakresie piłki nozrej wśród dzieciinaodńeĘ gniny Kobylanka

Ustalenia komisji:

Zadante upowszechniania kultury fizycmĄ w zakresie piłki noźrrej wśród

dzieci i mŁodńeĘ gminy Kobylanka zostało zlecone przez grninę stowarzyszeniom

,,Wicher Reptowo'' 
. 
i,,żnicźNiedźwiedz'' na podstawię ofert z}ożnnychptzezte stowarzyszelia

i rrmów zawartych na okręs lrzęch |at, do końca 2009 r.

Wysokośó dotacji ila jednego stowarzyszenia, w roku 2008' wyniosła 19.500 z} Zaóanta te

rea1izowane sąpaprzśz"działłtność:junioiskich drużyn sportowych. Środki zprTynar,łch dotacji

wykorzystane znstaĘ głównie na zakup sprzęĘ sfuojów i obuwia sportowego' opł1q

sędziowskie, rejestację zawodników, utrzymanie boisk. Na podstawie pruedłoŻonych lis!

zawodników Komisja stwierdziła' Że wjuniorskiej druĄmie ,,Wicher Reptowo'' ucze.sfiriczy .19
zawodnikó% a w druzynie ,,Zricz NiedŹwiedź'' tylko 8 zawodników z gniny Koby.l'+l'
a pozostali pochodzą spoza naszej gmlny. Tak więc środki finansowe z dotacji dla

stowarzyszenia ,Znliz Niedńviedz'' częściowo rrzeznaczartę są na młodzieŻ

z ościennych miejscowości, a więc niezgodnie z celem na jaki zostaĘ przynftrLe:

Na tej po.dstawie mozna stwierdzić, że w NiedŹwiedziu zainteresowanie Ę forma rekreacji

sportowej wśród młodzieĘ jest zrikome.

Wnioqki:
t. w *"''ie Komisji realizacja zadantaprzęzstowarzyszenie,,ZniczNiedz$ńedz'' nie
pokrywa się z ofertą złoŻonąprzez to stowarzyszenie i warunkami zawartej z gminąumowy.

2. Na1eżry przeana|izować zasadność finansowaniazadaltta,w którym uczestriczy 8 mieszkańców
gminy Ko6y1anka' lub zrrrienić jej zasady tnaLeżriając wysokość dotacji od zaangażowania
ńłodńetry. Zdanlem Komisji nalezry to zrobić jeszcze przed uruchomieniem pierwszej transzy

dotacji na rok 2009.

Podpisy komisii:

Ireneusz Siwiec -

Krzasztof Kleinowski' :.'.....:..

Waldemar Michalskr -


